



ىثىــركــــة الاستخمارات الــوطــيـــة قٍ \$NATIONAL INVESTMENTS COMPANY

Date:

0 7 DEC 2022

التاريخ:

To: Boursa Kuwait Company Dear Sirs,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحدة طبية و بعد،،،

<u>Subject: Disclosure of Lawsuits and Court</u> Judgments

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

الموضوع: افصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبدالرحمن المخيزيم عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي — Board Member and Chief Executive Officer



CC: Capital Market Authority

نسخة إلى: السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية Disclosure of Disclosure of Lawsuits and Court Judgments

Date		التاريخ	
Name of the Listed Company	National Investments Company K.S.C.P	شركة الاستثمارات الوطنية ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no	163452120 2020/104-103-101-99	163452120 2020/104-103-101-99	رقم القضة الألي _ رقم الدعوى
Case subject matter	Delegation of an expert to estimate the compensation subject of the case	ندب خبير لتقدير التعويض	موضوع القضية
Judgment date	05/12/2022	2022/12/05	تاريخ الحكم
The court that issued the judgment - circuit	Commercial Resume Capital Markets /1	استئناف تجاري أسواق مال /1	المحكمة التي أصدرت الحكم - الدانرة
Parties of the case	One of the clients against National Investments Company And others.	أحد عملاء الشركة ضد شركة الاستثمارات الوطنية وأخري.	أطراف الدعوى
The Judgment is in favour of	One of the Company's clients	أحد عملاء الشركة	الحكم لصالح
The Concluding Judgement of the Court of First Instance	Court of first instance ruling: Binding the respondent — National investments Company- and others severally to pay the claimants an amount of KD 2,087,500 (Kuwaiti Dinars Two Million Eighty Seven Five Hundred) as a final compensation deducted from the temporary compensation.	إلزام المدعى عليها -شركة الاستثمارات الوطنية- وأخرى بالتضامم بأن يؤديا للمدعيين مبلغ وقدره 2,087,500 د.ك (فقط مليونين وسبع وثمانون ألفأ وخمسمائة دينار كويتي) تعويضاً نهائياً يخصم منه ما قضي به من تعويض مؤقت.	منطوق حكم اول درجة
The Concluding Judgement of the Court of Appeal	Court of Appeal Ruled, the revocation of the appealed judgment in which it had pronounced the rejection of the yearly legal interest of 7% and to obligate the first and second Appellee's severally to pay to the Appellant Company the legal interest of 7% yearly on the amounts awarded KD 2,087.500 (Kuwaiti Dinars Two Million Eighty Seven Five Hundred) deducted from the	حكمت المحكمة بالغاء الحكم المستانف فيما قضي به من رفض الفوائد القانونية 7% والزام المستانف ضدهما الأولى والثانية بالتضامم فيما بينهما بان يؤديا الشركة المستانفة الفوائد القانونية 7% سنويا على المبلغ المقضي به ومقداره وثمانون ألفاً وخمسمائة دينار كويتي تعويضاً نهائياً مخصوماً منه ما سبق الحكم النهائي.	منطوق حكم الاستنفاف







	awarded claimed amount of the temporary compensation from the date of the final judgment.		
The Concluding Judgement of the Court of Cassation	None.	لا يوجد.	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the company	The financial impact has not yet been determined since the company would be appealing to the Court of Cassation for lack of jurisdiction of the Court and shall be seeking suspension of the ruling. NIC will disclos about any related updates on the spot.	لم يتحدد الأثر المالى في الوقت الحالي حيث ستقوم الشركة بالطعن بالتمييز لمخالفة الاختصاص النوعي وستطلب وقف تنفيذ الحكم، وسوف تقوم الشركة بالإفصاح عن أي تطورات ذات صلة فور حدوثها.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم



